
Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania: 21.06.2018 o 17,00 hod., učebňa III.B triedy 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Ing. Ján Vojtek, Mgr. Janka Pieronová, JUDr. Jozef Sečník, 

Ivan Poláček, Marta Žáková, Ing. Rudolf Drexler, Ing. Vavrín Randa,                                

Neprítomní: Mgr. Libuše Horvátová, Ing. arch. Soňa Papučíková, Branislav Neslušan, 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková   

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia Rady školy: 

1.  Otvorenie 

2. Rozpočet školy na kalendárny rok. 

3. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

4. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

   procesu, organizácia ďalšieho školského roka, personálne, priestorové 

   a materiálne zabezpečenie. 

5. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka 

6. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu.  

7. Aktuálne problémy školy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver  

1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady školy 

(ďalej len RŠ). 

 



2. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok. 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla návrh na rozpočet na kalendárny rok. Taktiež 

povedala, že pri čerpaní rozpočtu musíme byť opatrný. Snažíme sa robiť rezervy. Mzdový fond 

je vyčerpaný na 42% a prevádzka na 30%. Odchodné bude čerpať 1 zamestnanec. Máme aj 

vlastné príjmy z využívania jedálne (cudzí stravníci) a z prenájmu telocvične. 

3. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla správu o hospodárení za predchádzajúci rok. 

4. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

   procesu, organizácia ďalšieho školského roka, personálne, priestorové 

   a materiálne zabezpečenie. 

 

V budúcom školskom roku sa bude vyučovať v 17 triedach, v každom ročníku dve triedy 

okrem prvej triedy. Zmena nastane  v personálnom obsadení školy. Odchádzajú učitelia: 

Šarláková, Mrenková (zmluva na dobu určitú), Golian, Koreňová, Horvátová (súkromné 

dôvody), Horos (zmena pracoviska). Budeme potrebovať učiteľov s aprobáciou Matematika, 

Technika, Dejepis, Anglický jazyk, Informatika a správcu siete. 

 

5. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková oboznámila prítomných z výsledkom zápisu prvákov. 

Vydali sme rozhodnutia 22 žiakom, niekoľko žiakov požiadalo o odklad. Jeden žiak odchádza 

do Mexika, dvaja žiaci sa prisťahujú. V triede bude 24 žiakov a budú sa vyučovať v jednej 

triede. 

6. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu.  

V  9. ročníku sa bude realizovať ISCED II. V 1.,2.,3., 4. a 5.,6.,7., 8. ročníku sa bude  realizovať 

Inovovaný školský vzdelávací program, v ŠKD Výchovný program Suľkováčik. Zvýšiť 

kompetencie učiteľov a žiakov v oblasti IKT za účelom využívania nových foriem výučby. 

Začleniť do výchovno-vzdelávacieho procesu základné princípy rozvojového projektu Škola 

podporujúca zdravie a Národného akčného plánu prevencie obezity 2015 – 2020. Vo všetkých 

vzdelávacích oblastiach školy intenzívne rozvíjať čitateľskú gramotnosť. 

 



7. Aktuálne problémy školy 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková navrhla zmeniť zmluvy na prenájom telocvične. Zmluvy 

budú uzatvorené s dohodnutým paušálom na mesiac. Upozornila na zatepľovanie priestorov 

vestibulu, šatní a tried. Hovorila o probléme s inštaláciou konvektomatu. Je zakúpený, ale nie 

je ešte pripojený, pretože nie je  dostatok financií na uvedenie do prevádzky (stavebné práce...).           

P. riaditeľka oboznámila prítomných so závermi správy zo štátnej školskej inšpekcie.  

8. Diskusia 

V diskusii členovia pokračovali v rozoberaní aktuálnych problémov. 

9. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie:  

- Výsledky hospodárenia školy za  rok 2017 

- Čerpanie rozpočtu na kalendárny rok 2018 

- Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu na rok 2018/2019 

- Správu o počte prijatých žiakov 

- Správu zo školskej inšpekcie 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov    8  členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo  8  členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo  0  členov  

Hlasovania sa zdržalo    0  členov  

10. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie 

RŠ. 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Lenka Škoríková  

                                                                                                       Mgr. Lenka Škoríková 

                                                                                                         predseda Rady školy 


